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Nr OR-BR.0002.14.2015 

PROTOKOL Nr XIV/2015 

z czternastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 10 grudnia 2015 r. w godzinach 15,00 -16,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 901XIV/2015 sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 

2. Uchwala Nr 911XIV/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
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3. Uchwala Nr 921XIV/2015 w sprawie ustalenia wzor6w deklaracji na podatek od nieruchomosci, 
podatek rolny i podatek lesny oraz wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomosci , 
podatku rolnego i Idnego. 

4. Uchwala Nr 93/XIV/2015 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 821XIlI/2015 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 26 listopada 2015 r. zmieniajllccej Uchwalf( Nr 3221XLVI/2014 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 30 pazdziernika 2014 r. w sprawie okrdlenia wzoru deklaracji 
o wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz okreslenia warunk6w 
i trybu skladania deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pomocllc srodk6w komunikacji elektronicznej skladanej przez wlascicieli nieruchomosci 

polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly stanowillc zalllcczniki 1 - 4 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczllcca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 15 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Radna Sejmiku Wojew6dztwa SI'lSkiego Pani Krystyna Jasinska 

- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIf(czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof Blick 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Radca Prawny Urzf(du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urzf(du GiM Kozieglowy, 

Przewodniczllccy Samorzllcdu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soJtysi 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
7. Informacja PrzewodnicZJl.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

mi«dzysesyjnym. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski . 

10. Zakonczenie obrad 14 Sesji. 

Porzltdek obrad sesji stanowi zalltcznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia sesji, 
powitala przybylych na sesj« na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z listlt obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych . 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowilt zalltczniki nr 6,7 do protokolu. 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie porzltdku obrad sesji 

o podj«cie uchwal: 
1) w sprawie ustalenia wzor6w deklaracji na podatek od nieruchomosci , rolny i leSny. Na ostatniej 

sesji Rada podj«la uchwal« w tej sprawie, ale Regionalna Izba Obrachunkowa stoi na 
stanowisku, ze dekJaracje nie powinny zawierac pouczenia, kt6re zawarte jest w ustawie -

Ordynacja podatkowa. 
2) w sprawie zmiany uchwaly nr 821XIII/2015 z dnia 26 listopada 2015 w sprawie wzor6w 

dekJaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi . Regionalna Izba 
Obrachunkowa przekazala uwagi dotyczltce wejscie w Zycia uchwaly i publikacji . 

Projekty w/w uchwal analizowane byly na wsp6lnym posiedzeniu Komisji. 

Zaproponowala rozpatrzenie tych projekt6w uchwal jako punkty 6 i 7 i przesuni«cie pozostalych. 

Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany pOTZltdku obrad. 

Porzltdek obrad wraz z zaproponowanlt zmianlt zostal przyj«ty jednoglosnie. 
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Uchwalony porzadek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie wzor6w deklaracji na podatek od nieruchomosci , rolny i lesny 

oraz wzoru infonnacji w sprawie podatku od nieruchomosci, rolnego i leSnego. 
7. Projekt w sprawie zmiany uchwaly nr 821XIII/2015 z dnia 26listopada 2015 r. w sprawie 

wzor6w deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi . 
8. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
9. Informacja Przewodnicz!\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

mi«dzysesyjnym. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 
12. Zakoiiczenie obrad 14 Sesji. 

Punkt2 

Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 z poprzedniej 
Sesji wywieszony byl w Urz«dzie GiM, kaZdy z radnych mial mozliwosc zapoznania si<; z nim. Radni 
nie zglaszali uwag do protokolu z trzynastej sesji, kt6ra odbyla si<; w dniu 26 listopada 2015 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj<;ty zostal jednoglosnie. 

Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj<; Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pani GraZyna Sitek 

2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pani Bozena Konopka 

Ad. pkt 4 

Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2015 r. (zal!\.cznik nr 8). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 90 IXIV/20IS w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 rok 
zostala przyj<;ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawle zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (zalltcznik or 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 911XIV/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala przyj~ta 
zostala przyj~ta 15 glosami "za" Uednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia wzor6w deklaracji na 
podatek od nieruchomosci, podatek rolny i podatek lesny oraz wzoru informacji w sprawie podatku od 
nieruchomosci, podatku rolnego i lesnego ( zalltcznik or 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 92IXIV/2015 w sprawie ustalenia wzor6w deklaracji na podatek od nieruchomosci, 
podatek rolny i podatek lesny oraz wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomosci, podatku 
rolnego i lesnego zostala przyj~ta IS glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Nr 
82/XIII/2015 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 listopada 2015 r. zmieniajltcej Uchwal« Nr 
322/XLVI/2014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 pazdziemika 2014 r. w sprawie 
okreslenia wzoru dekJaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
okreslenia warunk6w i trybu skladania deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za pomoclt srodk6w komunikacji elektronicznej skladanej przez wlascicieli 
nieruchomosci po!ozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalltcznik or 11 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 931XIV/2015 w sprawie ustalenia w sprawie zmiany Uchwaly Nr 821X1II/2015 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 listopada 2015 r. zmieniajltcej Uchwa!« Nr 322/XLVI/2014 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 pazdziemika 2014 r. w sprawie okreslenia wzoru 
deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz okreslenia warunk6w 
i trybu skladania deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pomoclt srodk6w komunikacji elektronicznej skladanej przez wlascicieli nieruchomosci polozonych na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy wzor6w deklaracji na podatek od nieruchomosci, podatek rolny 
i podatek leSny oraz wzoru informacji w sprawie podatku od nieruchomosci, podatku rolnego i lesnego 
zostala przyj«ta 15 glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Burmistrz GiM Pan Jacek Sl«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 
mi~dzysesyjnym: 
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prowadzone s~ sukeesywne dzialania zmierzaj~ee do aplikowania 0 srodki zewnc<trzne , 
przygotowywane s~ dokumenty strategiezne. Zlozony jest wniosek 0 srodki zewnc<trzne ( RIT) 
dotyez~ey Przedszkola. Dokonano wyboru firmy, kt6ra przygotuje dokumenty i program 
funkejonowania oswietlenia ulieznego ( studium wykonalnosei ) dotyez~ee wymiany oswietlenia 
ulieznego na ledowe. Przygotowujemy sic< do wymiany nosnik6w zr6del eiepla dla mieszkaile6w 
Gminy i Miasta : instalaeje solarne, modernizaeja kotlowni na ekologiezne - bio-paliwa, gaz , pompy 
eiepla. Trwaj~ przygotowania do aplikowania 0 srodki na termomodernizaejc< wszystkich budynk6w 

komunalnych - wartosc zadania prawie 2 min zl.; 

- odbyla sic< narada u Starosty Powiatowego w Myszkowie dotyez~ca zadail powiatu na terenie Gminy 
i Miasta , na kt6rej ustalono dane wyjsciowe , a deklaracja samorz~du Gminy i Miasta Kozieglowy 

dotyez~ea dofinansowania drogi powiatowej Lgota Mokrzesz-Nowa Kuzniea zostala podtrzymana ; 

- w Starostwie bc<dzie powolany Zesp61 do spraw opraeowania strategii transportowej . Starostwo 
realizuje zadania w zakresie wsp6lnego wykorzystania narzc<dzi informatyeznyeh w gospodaree 
nieruehomoseiarni , podklady geodezyjne; 

- w dniu wezoraj szym odbylo sic< spotkanie z dyrektorarni szk61 i Grninno-Miejskim Osrodkiern 
Pomoey Spoleeznej w zakresie opieki i wymiany informacji dotyez~eej os6b potrzebuj~eyeh wspareia. 
Omawiano tez sprawy w zakresie organizaeji przyszlego roku szkolnego; 

- na bie4eo omawiane s~ sprawy dotyez~ce funkejonowania Urzc<du GiM i jednostek podleglyeh, 
realizaeji budzetu , by rok budzetowy zakoilezono bez zobowi~aiJ. i obei~eil; 

- projekt budowy drogi gminnej w Zabijaku zlozony do narodowego prograrnu odbudowy dr6g 

lokalnyeh zakwalifikowal si~ do oeeny formalno-rnerytoryeznej , a ezas pokaze ezy zakwalifikuje si~ 
do dofinansowania; 

Pan Burmistrz poinformowal, ze samorz~d Gminy i Miasta Kozieglowy od lat podejrnuje starania 
o poprawc< bezpieezeilstwa na drogach krajowych i wojew6dzkich , ale z r6znyrn skutkiern. Ostatnie 

dzialania w zakresie dr6g wojew6dzkich to projektowane trzy inwestycje: droga 791 od Myszkowa
Postc<p-Zarki Letnisko, droga 789 Lgota Nadwarcie - Zarki Letnisko ,podpisano umowc< 0 przebudowc< 
drogi 789 od graniey Grniny Woiniki do Lgoty Nadwarcie. Nasze uwagi i pisma przekazywane s~ do 
Urzc<du Marszalkowskiego. 

Pan Burmistrz poprosil Radn~ Sejmiku SI!\Skiego Pani~ Krystync< Jasiilsk~ 0 przyblizenie ternat6w, 
kt6ryrni wsp61nie zajmowano sic< w ostatnim okresie , a jest ich wiele , zwlaszeza w zakresie dr6g 
wojew6dzkieh. 

Pani Krystyna Jasiilska podzic<kowala za zaproszenie na dzisiej sz~ sesk Poinformowala, Ze praeuje 
w trzech Komisjach: 

1) Komisja Wsp61praey Zagranicznej i lntegraeji Europejskiej, 

2) Kornisja Edukaeji , Nauki i Kultury, w kt6rej pelni funkejc< Wiceprzewodnicz~cej 

3) Komisja Statutowo-Regulaminowa. 

Od wrzesnia br. jest ezlonkiem Rady Spoleeznej Szpitala na Parkitee . Juz na pierwszej sesji Sejmiku 
zlozyla interpelacjc< w sprawie drogi wojew6dzkiej 793 Zarki-Myszk6w. Problem przebudowy tej 
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drogi wystf<puje juz od 20 lat, na tej drodze rna miejsce wiele kolizji , nie rna wydzielonego ruchu 

pieszo-rowerowego. W RPO zafozono budowf< catego odcinka drogi OkOfO 18 km od Zlotego Potoka 
do Siewierza, z czym wi~aly sif< ogromne naklady finansowe. W p6miejszym terminie inwestycja 

zostafa podzielona na odcinki, a dokumentacja stracila waznosc. Pierwsza interpelacja dotyczYfa tego, 
by wydzielic odcinki z tego duzego zadania. Pierwsza odpowiedi bYfa negatywna, ale udalo sif< , 
w maju ZarZlld Wojew6dztwa SIl\Skiego podjltl decyzjf< 0 wydzieleniu tych odcink6w i w projekcie 
budzetu na 2016 rok jest przewidziana kwota na ten cel. Inwestycja opiewa na kwotf< 38 min zl 
z terminem realizacji na lata 2016/2017. Druga interpelacja dotyczy!a obwodnicy Myszkowa -
inwestycja jest w trakcie przygotowania na 2016 rok i przewidziane jest 18 min z! , a w latach 

kolejnych oko!o 80 min z!. Trzecia interpelacja, kt6rlt si" zajmowa!a na prosbf< mieszkaitc6w ul. 
Kozieg!owskiej w Zarkach dotyczyla przebudowy drogi i poprawy bezpieczeitstwa , budowy ci~ 
pieszo-rowerowego i poprawy bezpieczeitstwa na skrzyzowaniu w Nowej Wsi. Kiedy skladala 
interpelacjf< doszla sprawa poprawy plynnosci ruchu i rozwazenia mozliwosci budowy wiaduktu 

Myszk6w - Nowa Wid, by odcil\ZYc centrum Myszkowa w przypadku remontu dotychczasowego 
wiaduktu .Wniosek niestety nie spotka! akceptacji i na 2016 rok srodki nie slt zabezpieczone. lone 
inwestycje zabezpieczone w budzecie 2016 roku: przebudowa drogi wojewodzkiej Janow - Zloty 

Potok, przebudowa drogi wojew6dzkiej 789 od w"z!a autostrady, przebudowa drogi wojewodzkiej 
Gniazd6w - Lgota Nadwarcie. Inwestycje rozlozone sltna trzy lata. 

Burmistrz Pan Jacek Sl"czka prosi! 0 zlozenie interpelacji w sprawie drogi 789 - uwzgl"dnienie 

scieZki pieszo-rowerowej i wlltczenie do obwodnicy Myszkowa , likwidacja zjazdu a zrobienie 
w innym miejscu , aby w dokumentacji projektowej zostaly uwzglf<dnione wjazdy na dzialki 
budowlane , bo obecnie tego nie rna. 

Pani Krystyna lasiitska wyjasnila, ze rna przygotowanlt interpelacj" , ktora zostanie zlozona. 
Poinformowala, ze dziala r6wniez w innych komisjach, interesuje j'l. polityka spoleczna ( kontrakty 
uslug pielf<gniarskich, zwolnienia z zaklad6w pracy), zabezpieczenie przeciwpozarowe. Wraz 
z radnymi Ziemi CZf<stochowskiej podejmujlt dzialania w zakresie budowy wa!ow 
przeciwpowodziowych. Bardzo waznlt sprawltjest budowa hospicjum w CZf<stochowie , bo obecne rna 
bardzo trudne warunki lokalowe . Starosta CZf<stochowski przekazal teren, ale nie rna srodkow . Jest na 
ten cel kwota 20 mIn zl, a potrzeby slt duzo wif<ksze. Slt to bardzo wame problemy mieszkaitcow 
naszego regionu. 

Radna Grazyna Sitek poinformowala, ze wielokrotnie zabiegala 0 budow" sygnalizacji swietlnej na 

DK-l w miejscowosci Rzenisz6w, kt6ra podzielonajest przez drogf< szybkiego ruchu na dwie cz",sci. 
Prosi!a Radnlt Wojewodztwa Slltskiego 0 zlozenie interpelacji w tej sprawie. 

Pani Krystyna lasiitska wyjasnila, ze Urzltd Marszafkowski niewiele moze pom6c w zakresie DK-l ,ale 
na sesji porozmawia nad propozycjltrozwi~ania problemu. 

Burmistrz Pan Jacek SIf<czka podkreslil, ze kazda nawet najrnniejsza sprawa jest bardzo istotna dla 
mieszkaitcow Gminy i Miasta , ale rowniez i dla samorzltdu. Do tej pory byly rozne wizje poprawy 
bezpieczeitstwa na DK-l , ale pozostalo to tylko w sferze plan6w. Poprawa bezpieczeitstwa na calym 

odcinku DK-l przebiegajltcym przez Gmin" Kozieglowy jest bardzo waznlt sprawlt. Wyrazil nadziejf<, 
ze Radna Sejmiku Wojewodztwa Slltskiego Pani Krystyna lasiitska wesprze nasze prosby w tym 
kierunku. Poinformowal, ze samorzltd GiM Kozieglowy przy realizacji planowanych inwestycji 
drogowych oczekuje konsultacji na szczeblu gminnym , bysmy byli elementem opiniujltcym 
rozwi~ania. Waznym elementemjest rozdzielenie ruchu samochodowego od ruchu pieszo-
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rowerowego. Podkreslil, ze r6wniez sprawy oswiaty , opieki spolecznej i sluzby zdrowia S'l. bardzo 
wamym elementem funkcjonowania samorz'l.du i wyrazil nadziejc::, ze bc::d'l. one postrzegane przez 

Radn'l. Sejmiku SI<\.Skiego. 

Burmistrz Pan Jacek Slc::czka podzic::kowa! Pani Krystynie Jasinskie za przybycie i podzielenie sic:: 
spostrzezeniami zwi<\.Zanymi z praC<\. w Sejmiku Wojew6dztwa Sl'l.skiego. 

Ad. pkt9 

W okresie od ostatniej sesji Rady GiM w dniu 26 listopada br. 

Przewodnicz'l.c<\' Rady dzialania to: 
przygotowanie porz'l.dku obrad biez'l.cej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady, 
praca nad materialami sesyjnymi 

Ad. pk! 10 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pk! 11 

Wolnych wniosk6w nie zglaszano . 

Ad. pk! 12 

podejmowane przez 

Wobec wyczerpania porz'l.dku obrad, Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

zamknc::la obrady czternastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzic::kuj'l.c radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesj i. 
Na tym obrady czternastej Sesji zakonczono. 

Protok6:& ;1adzila: 

urszJ4a 
PRZEWO~ IC I\CA RADY 
Gminy i /\ ., \a Kozleglowy 

Joar£jt 'ziejczyk 


